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Írásbeli választ igénylő kérdés

Kövér László,
az Országgy űlés .elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Az Alaptörvény 7 . cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi
OVI . törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igényl ő kérdést kívánok

benyújtani

Dr. Seszták Miklós nemzeti fejlesztési miniszterhez.

„Mennyibe kerül a tervezett új paksi blokkok kiégett fűtőelemeinek kezelése?”

címmel .

Tisztelt Miniszter Úr!

Aszódi Attila, a paksi bővítésért felelős kormánybiztos a közelmúltban egy tévéinterjúban azt

nyilatkozta, hogy húsz év múlva végleges tárolásra visszaküldik majd Oroszországból a

kiégett fűtőanyag-kazettákat, a sugárzó hulladék számára nekünk kell végleges tároló t

építenünk. Mivel ez a tény jelentősen befolyásolja a nukleáris energiatermelés költségeit ,

kérem, hogy szíveskedjék tájékoztatni róla :

- Mennyibe kerűl Magyarországnak a fűtőelemek kiszállítása, húsz éves kint-tartózkodása ,

feldolgozása és tárolása illetve hazahozatala?



- Mi a terve a kormánynak a kiégett elemek végleges tárolásával, mikorra készül el illetve ho l

lesz majd az e célra szolgáló végleges tároló, és mekkora a tervezett költsége ?

- Mennyibe került eddig a kis és közepes aktivitású radioaktív hulladékok bátaapát i

tárolójának kialakítása és működtetése?

Budapest, 2014. július 18 .

Tisztelettel :

Dr. Sz Bernadett
LMP
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